



Public Holidays in September and October 九月及十月份公眾假期

Please note that Mong Man Wai (MMW) Library and Tseung Kwan O Study Centre (TKOSC) Library will be closed on the following public holidays:

Monday, 12 September 2022	The second day following the Chinese Mid-Autumn Festival
Saturday, 1 October 2022	National Day
Tuesday, 4 October 2022	Chung Yeung Festival

On the day of Mid-Autumn Festival (Saturday, 10 September 2022), all library counters at MMW Library will be closed earlier at 5:00 pm (1/F to 4/F of MMW Library will remain open until 7:00 pm) and TKOSC Library will also be closed earlier at 5:00 pm. G/F and LP/F of Mong Man Wai Library including Quiet Zone, Creative Lab, The Lounge and EI Hub will remain open 24 hours during the above public holidays.

For further details, please contact the Library's Circulation Counter at 2948 6658.

蒙民偉圖書館及將軍澳教學中心圖書館將於以下公眾假期休館：

2022年9月12日 (星期一)	中秋節後第二日
2022年10月1日 (星期六)	國慶日
2022年10月4日 (星期二)	重陽節

2022年9月10日 (星期六) 中秋節當日，蒙民偉圖書館所有服務台將提早於下午5時停止服務 (蒙民偉圖書館一至四樓維持開放至晚上7時)，而將軍澳教學中心圖書館亦會提早於下午5時閉館。蒙民偉圖書館地下及低層平台，包括寧靜區、創作坊、休憩廊及初創基地，於以上公眾假期將維持全日二十四小時開放。

有關詳情，請致電2948 6658聯絡圖書館流通服務台。

Francis Chan, Acting Librarian

署理圖書館館長 陳樹樑

31 August 2022